
ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBA  

  

Ropažos  

  

Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes  

Ārkārtas sēdes  

  

P R O T O K O L S  

  

2023.gada 17.janvārī 

Nr. 7/2023  
 

Sēde notiek tiešsaistes platformā Zoom 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBĀ:   

 

1. Iepazīšanās ar jaunajiem padomes locekļiem.  

2. Rubrika - Iedzīvotāji jautā - pašvaldība atbild IKP Facebook lapā 

3. Par plānoto tikšanos ar Ropažu pagasta pārvaldnieku Z. Blauu. 

4. Dažādi. 

 

Sēde sākta: plkst. 20.04.  

  

Sēdē piedalās 9 Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Raitis Bukovskis, Anda Kalniņa, Inga Koleča, Ilze Šika, Jana Mihailova, Ligita Kudrjavceva, 

Nellija Štolcermane, Kristīne Ozoliņa, Iveta Akopjana, K.Šteinfelds (pievienojas 21:30) 

 

Attaisnojošu iemeslu dēļ sēdē nepiedalās 2 Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās 

padomes locekļi:  

J. Roze, D.Avota 

  

Sēdi vada: Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja Ilze Šika 

 

Sēdi protokolē un protokolu sagatavo: Inga Koleča.   

 

1. Iepazīšanās ar jaunajiem IKP locekļiem. 

Iedzīvotāju konsultatīvās padomes pārstāvji uzklausa Kristīni Ozoliņu, kura iepazīstina ar 

sevi: darbojas biedrībā “Cits Silakrogs”, ir mājas vecākā Silakrogā, aktīvi organizējusi daudz 

dažāda veida aktivitātes bērniem un jauniešiem Silakrogā. Šobrīd aktivitāšu organizēšanu 

kavē enerģijas un spēku izsīkums, biedrība darbojas mazāk aktīvi, jo bērni un jaunieši 

izauguši. Taču Silakrogā joprojām daudz neatrisinātu problēmu, tādēļ saredzējusi 

nepieciešamību pievienoties IKP. 

IKP apstiprina: K.Ozoliņa uzņemta Padomes sastāvā. 



2. Rubrika - Iedzīvotāji jautā - pašvaldība atbild IKP Facebook lapā 

 

IKP locekļi pārrunā, kāda veida informāciju publicēt IKP Facebook lapā. Vienojas, ka FB 

liek aktuālos jautājumus, meklējot un sniedzot atbildes uz tiem. Vienojas, ka par FB konta 

administratoriem pievieno D.Avotu un R.Bukovski. 

Diskusijas laikā par aktualizējamajiem jautājumiem, tiek apspriesta situācija ar tirgus  

nojumju pārvietošanu Ropažu ciemā. IKP rosina gaidāmās tikšanās (26.01.) laikā  ar 

pašvaldības vadību aicināt veidot darba grupu ar reālu situācijas apsekošanu uz vietas, veicot 

situācijas izpēti un pieaicinot visas atbildīgās personas, lai rastu jēgpilnu risinājumu. 

Tikšanās laikā ar novada vadību rosina aktualizēt arī jautājumu par ietves izbūves 

nepieciešamību uz galvenā autoceļa Zaķumuižā, iebraucot no Rīgas puses vienā pusē līdz 

gājēju ietvēm, lai risinātu gājēju drošības jautājumu. 

 

3. Par plānoto tikšanos ar Ropažu pagasta pārvaldnieku Z. Blauu 24.01.23. 

 

IKP locekļi iepazinušies ar Ropažu pagasta pārvaldnieka sagatavoto un pašvaldībā iesniegto 

aktuāli risināmo jautājumu sarakstu, plānojot 2023. gada pašvaldības budžetu, un vēlas 

saprast, kā veidojas aktuāli risināmo jautājumu loks, jo nav skarti vairāku pagasta ciemu 

aktuālie problēmjautājumi.  

Padome vienojas, ka uz tikšanos ar Ropažu pagasta pārvaldnieku ierodas pārstāvniecība no 

katra Ropažu pagasta ciema, aktualizējot sava ciema aktuāli risināmos jautājumus.   

Tikšanās reizē plāno piedalīties - Jolanta, Krišjānis, Ilze, Nellija, Kristīne, Raitis.  

 

4. Dažādi. 

4.1. Padome pārrunā pašvaldības nomināciju “Gada jaunietis” un pauž neizpratni par 

nominācijas nolikumu, kurš paredz, ka, nominējot jaunieti, ir nepieciešams saskaņojums ar 

viņu, turklāt pēc nominēšanas jaunietim sevi jāprezentē un jāaizstāv sava atbilstība 

nominācijai.  IKP rakstīs vēstuli pašvaldībai ar aicinājumu šo pārskatīt un mainīt.  

4.2. K.Šteinfelds informē, ka novada sporta gada balvas izvērtēšanas komisijas sēde notiks 

30. janvārī. 

4.3. J.Mihailova informē, ka sabiedrības līdzdalības projektu izvērtēšana ir procesā. 

Sēde slēgta: plkst. 21:50.  

 

Ropažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes   

priekšsēdētāja:                                                                                                          Ilze Šika  

  

Protokolu sagatavoja:                                                                                               Inga Koleča  


